

of land as remain in a waste and unimproved condition ; and also of establishing Offices for the Registration of Deeds, and to these subjects, it is my duty again to call your attention.

The pressure of business in the last Session, prevented your maturely considering several matters of Public Importance, that came under your deliberation : but I feel persuaded that they will now engage your early attention : and you may rely on my cordial concurrence in all measures, which have for their object the general welfare of the Province, and the happiness of His Majesty's Canadian subjects.

Then His Excellency the Administrator of the Government, was pleased to retire, and the House of Assembly withdrew.

PRAYERS.

Hodie la. vice lecta est Billa, intituled, " An Act for the improvement of the Navigation of the River Saint Lawrence." *pro forma*.

The Speaker reported His Excellency's Speech from the Throne.

ORDERED, That an humble Address be presented to His Excellency the Administrator of the Government, to return him the thanks of this House, for his speech from the Throne.

The following Members were appointed a Committee to draw up and report an Address, pursuant to the said Order, viz :

The Honorable

*Messrs. Caldwell,
Ryland,
Pothier,*

To meet and adjourn as they please.

Members appointed a Committee, to consider the privileges of this House, and to take order for the due course of the proceedings thereof.

The Honorable

*Messrs. Jonathan Sewell, Speaker,
Hale,
Caldwell,
Ryland,
Coffin,
Kerr,
Felton,
Bell,
Pothier,
Taschereau,*

To meet and adjourn as they please.

Members appointed a Sub-Committee, to peruse and perfect the Journals of this House.

The Honorable

*Messrs. Coffin,
Bowen,
Felton,*

To meet and adjourn as they please.

ces portions de territoires qui sont restés incultes et non en valeur, comme aussi d'établir des Bureaux d'Enregistrement des Actes, et il est de mon devoir de rappeler ces Sujets à votre attention.

La quantité des affaires pressantes dans la dernière Session vous a empêché d'apporter toute la considération requise à plusieurs matières d'importance publique, que vous aviez prises en délibération : Mais je suis persuadé qu'elles engageront actuellement de bonne heure votre attention ; et vous pouvez compter sur ma concurrence cordiale dans toutes mesures qui ont pour objet le bien-être général de la Province, et le bonheur des Sujets Canadiens de Sa Majesté.

Alors Son Excellence l'Administrateur du Gouvernement a bien voulu se retirer, et la Chambre d'Assemblée s'en est allée.

PRIERES:

Hodie la. vice lecta est Billa, intitulé, " Acte pour l'amélioration de la Navigation du Fleuve Saint Laurent," *pro forma*.

L'Orateur a fait rapport de la Harangue de Son Excellence du Trône.

ORDONNE', Qu'une humble Adresse soit présentée à Son Excellence l'Administrateur du Gouvernement, pour lui faire les remerciemens de cette Chambre de Sa Harangue du Trône.

Les Membres suivans ont été commis pour préparer et faire rapport d'une Adresse, conformément au dit ordre, savoir :

Les Honorables

*Messrs. Caldwell,
Ryland,
Pothier,*

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir :

Membres commis pour examiner les privilèges de cette Chambre, et régler le cours de ses procédés.

Les Honorables,

*Messrs. J. Sewell, Orateur,
Hale,
Caldwell,
Ryland,
Coffin,
Kerr,
Felton,
Bell,
Pothier,
Taschereau.*

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir :

Membres sous-commis, pour examiner et rédiger les Journaux de cette Chambre.

Les Honorables,

*Messrs. Coffin,
Bowen,
Felton.*

Qui s'assembleront et s'ajourneront à loisir :